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Revisogruppen AS ved Roald Skeide

Del har i 2024 vært avholdt 7 styremøter.

SOSIALEARRANGEMENTER vllore

Januar
Fredag 26. januar arrangerte vi Åpen hall fra kl 17.00 til 1.9.00. Vellykket opplegg.
Lørdag 27. januar hadde Lasse Dysvik padel turnering i hallen Jeg sto for litt servering. Bra oppmøte!

Februar
Lørdag 17. februar hadde vi sosial racket turnering i tennis og padel.
Lørdag 24. februar hadde Lasse og jeg ny padel turnering bra oppmøte.

Mars
Lørdag 16. mars hadde jeg og Lasse padel turnering med servering.
Fredag 22. mars arrangerte vi Åpen hall. Igjen bra oppmøte.

April
Fredag 19. april Åpen hall. Bra oppmøte.
Lørdag 20. april arrangerte vi dugnad. Veldig fin dag med godt oppmøte og servering av vafler og
pølser.
23-28. april dro en gjeng til Malaga. Flott tur for de som deltok.
(Jeg var så heldig å få ny nyre 7 april så fikk Ikke være med dette året, men stiller sterkere neste år)

Mai
Fredag 24. mai feiret Svelvik Tennisklubb 95 års jubileum på Lees'China wok.
Veldig fin dag med servering av god mat og noe godt i glasset.



Juni
13-16. juni arrangerte vi Kiwi Open I padel.
Veldig flott turnering der Fredrik og Kevin tok 1. plassen.
Lørdag 22. juni hadde vi sosial turnering i tennis. Fin dag med strålende sol hele dagen.

August
Lørdag 31. august ble det avholdt klubbmesterskap i tennis.
Her ble Lasse Dysvik klubbmester i singel. Anders og Jon Einar ble klubbmestere i double

September
Søndag 1. september ble det avholdt klubbmesterskap for junior.
Her ble det seier til Linus som slo Jakob i finalen.
Lørdag 7. september arrangerte vi klubbmesterskap i padel Her vant Kevin og Thomas finalen over
Fredrik og Ola.

Oktober
Lørdag 19. oktober arrangerte vi den største turnering i 2024
60 påmeldte spillere var med å gjøre dagen helt topp.
Det ble spilt tennis, padel og bordtennis.
På kvelden var det bankett med 55 personer til middag.
Tusen takk til Guro, som sto for maten, med Rune ved sin side.
Fantastisk 3-retters middag ble servert I

Desember
Lørdag 7. desember ble årets julebord arrangert i klubben. Veldig fin kveld.
Fredag 13. desember arrangerte vi tennis og pizza- kveld for juniorer.
Lørdag 28. desember ble det avholdt Kiwi biff cup I tennis og padel.

Lørdag 4 november hadde vi sosial bordtennis turnering.
Veldig hyggelig dag i klubben.
Vinner av turneringen ble vår egen sosialminister
Som vant over Otto i finalen.

Så avsluttet vi året med biff cup i tennis og padel.
Vinnere av 1 kilo biff fra Kiwi ble:

Martynas og Thomas i padel
Kevin og Glenn i tennis
Gratulerer så mye!

Ps.
Seriespillet startet august og avsluttet 6 januar

Vinnere av 1 div.
Thomas og Raymond

Vinnere av 2 div
Espen Skorve og Andreas Fehlberg

Takk til Lasse Dysvlk for jobben i 2024.



TRENER

Bengt Brattegård har vært vår trener i hele 2024. Han er en meget dyktig trener både i Tennis
og Padel, Han har virkeligfattfartpå Tennisskolen. Vi hadde ved utgangen av 2024 hele 50
stykker i tennisskole.

DUGNAD lo/Claes og Inge

Listen over utført arbeid/dugnadsinnsats er en blanding av rent dugnadsarbeid og honorert
arbeid.

• Vårdugnad med sitt mangfold av oppgaver, bl.a. ble bane 1 nokså grundig høytrykksvasket,
klubbhuset ferdig malt og opprydding av villniset mot Markveien fikk en god start. Gammelt
rask ble også fjernet. Det er viktig for innbyggernes inntrykk av klubben av vi holder anlegget
pent og ryddig, også utenfor gjerdene.

• Gressklipping og grusing av plasser, ugressbekjemping.
• Isolasjon av sålen på hallens østvegg ble lagt på plass og dekket over med pukk.
• Skiftet sokkelbeslag på "baksiden" av hallen
• Årlig egenkontroll av el. anlegg i hallen og klubbhus
• Ny runde med branntilsynet, Fått utarbeidet årskontroll på tekniske anlegg, nødlys og

brannslukkingsutstyr som er et krav.
• Jevnlig servering fra Tores (og andres) catering på de sosiale samlingene på mandager og

torsdager.
• Den store lagerhallen ble fjernet i løpet av sommeren.

Stor takk til alle som har bidradd med stort og smått, ikke minst til den sosiale gjengen som
flere ganger har stilt opp på oppgaver som uventet venter på dem når de møtes i hallen på
mandager og torsdager. Dette gjelder sjauing, montering av treningsapparater, julepynting
mv. Martin har tatt ansvaret for å holde inngangspartiet til hallen pent og pyntelig. P

DIVISJONSTENNIS

Svelvik Tennisklubb stiltefor andre år på rad ikke med divisjonslag, tristfor en så gammel
klubb og ikke klare det. Del positive med ny trener Bengt Brattegård er at vi utvikler nye unge
spillereforfremtiden. Vi harplaner om å stille lag i 2026.

BORDTENNIS i1Otto

Årsberetning for Bordtennis-aktivitetene i 2024

• Tore, Benn, Henry, Trond og jeg er innmeldt i Bedrifts-serien for veteraner i
Buskerud. Vi har spilt 9 runder, og har tapt alle kampene så langt, hvilket er som
forventet.

• @Bengt: se vedl. resultat-tabell for 2024. får du lagt den inn på vår hjemmeside?
• Vi (5 stk.) har meldt oss inn i Eiker BT-klubb, Hokksund, og trener der 1-2 ggr. i

uken på formiddagene.
• Se tidligere beretning om deltakelse i BT-NM i Grimstad - Mai 2024



• i flg. medlems-registeret og de personer som har trent BTmed oss, harjeg registrert
12 personer som er aktive innen bord-tennis, se vedl. navneliste. •

• Søknad til Gjensidige-stiftelsen er innvilget og Svelvik Tennisklubb har motatt ca.
124.000,- som tilskudd til barneidretts-aktiviteter.

• Vi har nå avtalt med Tømmerås skole, Tangen skole og ungdoms-skolen, at vi skal ha
en "åpen dag" lørdag I .februar (alternativt en senere dato) der samt1ige klasser er
invitert til hallen for å se/oppleve BT-aktivitetcr.

• Det er gjort innledende samtaler med en mulig trener fra Drammen ST-klubb for
barne-satsningen.

• Tore, Benn, Henry og jeg er villig til å stille som "reserve-trener" tit bamesatsningen
for å få inn innkjøpet av automat til klubben innenfor bevilget stiftelses-beløp for året
2025.

• Vi har fått testet en bord-tennis-automat som vi mener bør kjøpes inn av klubben for
ytterligere å forbedre tilbudet til barne-satsningen. Legger inn kjøps-forslag på
automaten til styremøtet 21.jan. Dette ble vedtatt kjøpt inn av styret

PADEL v/Lasse Padelårct 2024

Endelig mandag- Mandag forsetter å være dagen man setter standarden for uken.
1452 bookinger ble gjort på padel i 2024.
Utebaner: 154 reservasjoner
Inne dobbel: 809 reservasjoner
Singel Inne: 469 reservasjoner
IFO med Bengt (gjentagende man-fre i de månedene frem til han byttet til kun tennis/padel),
Sosiale padeløktcr i regi Tore, klubbmesterskap, americanoer, regelmessige
bedriftsrcservasjoncr ved Dclta/Eltek og alminnelige bookinger brakte oss opp på et snill på
3.9 banebookinger hver dag gjennom året.
Mandager er den mest brukte dagen til padcl og tidspunker 17:30 vinner knepet over 17:00
som det mest benyttede, med hhv 81 og 78 reservasjoner knyttet til de.

Which ;ire yow buslest davs?

Sunday



Mandager var det padeJkurs 17-18:00 i regi Bengt
NM-Kvalik

- Svelvik Tennisklubb ble representert med 3 lag under årets NM-kvalifikasjon i Ski
Americano
i en periode på utebanene, de dagene/ukene været tillot.
8 personer som hygget seg med 2t padel i solsteken.
Kiwi lnvitational
-ble avholdt 14-17.juni (dårlig valg av dato- Vardal Rundt i Sande)
-En fin turnering som dessverre ga litt færre påmeldinger enn ønsket/håpet.
«Feil helg» i kombinasjon med både inne og ute-padel hadde nok mye å si for påmeldingen.
Det ble allikevel moro for de 15?? lagene som deltok.
Klubbmesterskap 7.september
-Klubbmesterskapet er alltid en klassiker, og en fin måte å rekruttere de nesten-medlemmene
som sitter litt på gjerdet.
Svelvik Padelliga
Her har vi faktisk klart å samle over 30 lag på tvers av 5 divisjoner, hvor alle spiller kampene
i Svelvik.
Padelligaen har vist seg å være et veldig fint tilskudd til den allerede blomstrende
padelkulturen, og har gitt el fint hopp i både inntekter og banereserveringer.

Resultater av klubbmesterskap Padel 2024

Herrer:

/. Kevin Skognes og Thomas Bingen
2. fredrik Skognes og Ola Smedberg
3. KristianHovland og VemundHor1e11
4. Lasse Dysvik og Alexander Weberg
5. Kenneth Kvalheim og Audun Kleven
6. Ragnar Skaug ogMagnus GladSkaug
7. Stig GunnarJensen ogJurjan Kut!
8. Sivert Liang og Steffen Veda/
9. Sander og Lars
l0. Sindre og Simen

Det ble dessverre ikke arrangert egen dameklasse og mix i 2024.

KLUBBMESTERSKAP TENNIS

I september ble det i år arranger/ klubbmesterskap seniorer.
Resultater klubbmesterskap i Svelvik Tennisklubb 2024

Junior single:

1. Linus Nelson
2. Jacob Østby



Senior single herrer:

I. Lasse Dysvik
2. AnderAndersen
3. Tommy Lippen
4. Jon Einar Ilovland

Senior double herrer:

I. Jon EinarHovland ogAnders Andersen
2. Alexander Weberg og Lasse Dysvik
3. Tor Skjærsvold og Tommy Lippen

Damer Single:

Ble dessverre ikke kåret klubbmester i 2024

BOK

Arbeidet med åflnnefram mer historikk om klubben medsikte på enjubileumsbok har
kommet litt i siget, med ettferste møte i redaksjonskomiteen bestående av Claes, Stig Gunnar
og Audun. Gamle nr av Svelvikspostenfra ogmed 1929 gjennomgås ijakten på tennisstofffra
gamle dager. Claes gjør enjobb i innsamling av stofftil vår bok. Dette er elpågående
prosjekt overflere tir.

IFO 2024 v/Schei

2024 var et veldig bra år for IFO, vi hadde et godt belegg av ham med oss fra vårsesongen
Uten noen spesiell kampanje opplevde vi en kjempestor søkeliste for 24/25 sesongen, siste del
av 2024 var det over 40 barn som benyttet IFO.
Første halvdel av året har vi hatt flere turer i nærområdet, samt kinotur til Drammen for
pengene vi fikk på loddsalg i besteforeldrekaffe. Barna syntes dette var veldig moro. Videre
har vi hver siste fredag i måneden bursdagsfeiringer av de barna som har bursdag den
måneden, dette er stor stas for de enkelte. Året ble avsluttet med julekalender, laging av gaver
til foreldrene og kosedag.
Vi har også fortsatt leksehjelp til de som vil ha dette, barn og foreldre setter stor pris på å
kunne gjøre lekser på IFO før de kommer hjem.
Det oppleves stor popularitet rundt IFO nå, vi har mange barn på venteliste, dette er vi veldig
glade og stolte av!
Alt i alt har IFO hatt et veldig bra år, og vi ser frem til fortsettelsen.



ØKONOMI

Vi har i 2024 el underskuddpå kr 201 529.-.
Antall medlemmer i 2024 endte på I80,

Takkfor denne sesong, og velkommen til en ny spennende sesongmedmye aktivitet i hall, på
våre utebaner, Padel, Tennis, Bordtennis og /FO.

Audun Kleven
leder

Svelvik 3/i-2025
t1&4J~

Audun Kleven Anders Andersen

Ø_ ~nw ,)h~./~
~n arJense • }l/exa11d~.fen

Kenneth Kvalheim


